
ŽIČNICA JE DOPOLNILA 35 LET

Na Kitajsko peljal bo vlak
Ne vemo, lcakšni so bili zadnji delovni dnevi
v preteklih letih v Žičnici, a lanskega, ki se
je odvijal 27. decembra, boste kmalu Iahko
primerjali z istim dnevom v vaši delovni
sredini.

Po scenariju, v katerem sem naredil nekaj
lektorskih potez (uklopi - vklopi, koverta -
kuverta, prisostvujejo - so prisotni, navzoči,
zraven) so bili kot najpomembnejši termini
zabeleženi: 9.30 - upokojenci, 10.000 otvo-
ritev obnovljene hale, 10.30 - svečani zbor
delavcev, 11.15 - prehod na proslavo. So-
razmeroma kratek časovni razpon, ki pa je
bil po dogajanju zelo raznolik.

Posebno odmerjenim prijaznim minutam
za upokojence je sledil delovno obarvan čas.
Z nekdanjimi in sedanjimi Žičničarji so ga
preživeli tudi Borut Mišica, Bojan Simončič
in Stane Droljc. Kar malo jim je lahko žal,

da se niso mogli navzeti dobrega razpolože-
nja, ki ga je uro kasneje ustvaril s humori-
stično zasnovano, a v pikantna olja namoče-
no kroniko v 103 kiticah o 35 letih žičnice,
Stane Ravnik.

Pa se povrnimo k nalogama, ki sta ju
opravila najstarejši in najmlajši delavec.
Darko Jurič je prerezal »špeno«, Anton
Kregar je pognal škarje za razrez pločevine v
540 kvadratnih metrov veliki delavnici za
pripravo materiala za proizvodnjo. Ta dela
so preje opravljali v ribniškem tozdu, ker pa
se je izločil iz Zičnice, so jih morali uvesti na
matični lokaciji. Naložba (prireditev deset
let stare zgradbe in stroji) je vedna okrog 30
milijonov dinarjev.

Slovesnih občutkov so se navzeli delavci
in delavke Žičnice v njihovi jedilnici. Sku-

Slane Ravnikje iskrivo napisal: »Do direktorja naš-
ga ni noga mi segla, slišal pa sem, da enga spet
pegla.« Prpv zanima nas, če je to skusil tudi pisec
kronike, telefonist v Žičnici. A pustimo to! Direktor
je večkrat spregovoril o dneh, ki sojih že preBveli
skupaj. Prebral jim je tudi gospodarsko-politični
esej, ki ga je nameraval povedati tudi na sindikalni
konferenci SOZD Slovenijales, kalerije prisostvoval
predsednik slovenskega sindikata Marjan Orožen.
Žalje predsednik preje zaključil obisk. V njem l\an
Hrkač trdi, da je aktivnost oziroma neaktivnost de-
lovne sredine odvisna le od njenih najodgovornejših
akterjev.

pen okvir je sestavljalo proslavljanje 35-let-
nice obstoja kolektiva, v njem pa so stopnje-
vali praznično in radostno vzdušje: podelitev
jubilejnih priznanj za 10-letno delo v podjet-
ju (12) in priznanja za 30 letno delo v Žični-
ci. Prejel ga je konstruktor Friderik Varga-
zon. Najkrepkeje so zaploskali, ko sta se
direktor Ivan Hrkač in predsednik delavske-
ga sveta Janko Zupančič poslovila od izjem-
no priljubljenega delavca Antona Kregarja.
Kljub temu, da se je zaposlil brez poklica,
ko mu je bilo že 46 let, je postal pravi
vzornik številnim sodelavcem v Žičnici.
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Zctdnji delovni dan je Anton Kregar slovesno pognal škarje za razrez pločevine v novi delavnici


